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Aanwezig: 
Mathieu van Turnhout, Maurits Mevis, Mariëtta Feiken, Patty de Haan, Nico Glasmacher, Frank van 
Oosterhout, Marion van Oosterhout, Gerard Mutsaers, Bert Maes, Henk Schoones,  Jeroen Oprins, 
Marcel de Beer, Jack van Poppel, Franc van der Heijden, Th. Van de Meijdenberg, Anja Evers, 
Sandra Leijten en Mark Smulders  

Bestuursleden: 
Maurice Schifferling, Wendy van Geloven, John Tieleman, Tom van Mierlo, Joost Maes en Liety 
Schoenmakers. 
Namens de bond: 
Joan Peters 

1. Opening: 
Voorzitter: Maurice opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

2. Afmeldingen: 
Er zijn afmeldingen binnen gekomen van: Renate van der Wee, Marcel Paymans, Ilse Koks, 
Jacqueline van der Put, Ferry Janssen, Bart Huijbers, Malvin van Lissum en Kokkie Tieleman. 

3. Lidmaatschap van de bond conform schrijven van bestuur: 
Maurice geeft uitleg waarom wij denken als bestuur dat het goed is om alle SC leden lid te maken 
van de BNL (Badminton Bond Nederland). 

Eerst een stuk achtergrond: 
Onze vereniging bestaat uit een SportClub en een BadmintonClub. Belangrijk onderscheid hierin is 
dat SC leden geen bondslid zijn. BC leden betalen wel bondscontributie en mogen midweek- / 
bondscompetitie spelen en aan toernooien meedoen die aangesloten zijn de bond. 

Voordelen wanneer we allemaal lid zijn van de bond: 

 We staan sterker in onderhandelingsposities als we meer bondsleden hebben, naar de 
gemeente (voor aanvraag zaalhuur en subsidies) en naar de bond toe. 

 We maken onderdeel uit van een Flagship (kan alleen als we alleen maar bondsleden hebben) 
in samenwerking met de bond, om zo krachten te bundelen, ervaringen uit te wisselen en 
gebruik te maken van elkaars kennis. 

 De bond gaat samen met SCBC Reeshof een recreantentoernooi opzetten. Dit wordt het 
landelijke recreantentoernooi van Zuid-Nederland. 

 Een verzekering voor alle leden bij uitoefening van de badmintonsport. 
 Verenigingsondersteuning omtrent de zaalhuur, welke voor onze vereniging ook van 

essentieel belang is gezien de omvang van de sporthal en onze wensen. 
 Badminton specifieke verenigingsondersteuning zoals mogelijkheden tot trainingsopleiding 

voor de competitiespelers en voor recreanten. 
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 Inbreng van kennis op het gebied van spelregels en/of inbreng van scheidsrechters, 
 Weleens waar nog niet werkend maar er volgt een softwarepakket voor ledenadministratie 

en boekhouding 
 Er kan een masterclass verzorgd worden voor bijvoorbeeld “gastvrijheid op de club”,  
 Promotie en bevorderen van de badmintonsport,  
 Verenigingen ondersteunen (d.m.v. flagships/ clusterbijeenkomsten etc.),  
 Ondersteuning in breedtesport en topsport.  
 De bond heeft een mogelijkheid voor het afsluiten van een collectieve zorgverzekering.  
Er wordt een filmpje getoond van de bond. 
 
Onder de aanwezige leden is veel weerstand en o.a. de volgende nadelen worden aangevoerd: 

 De recreanten zien geen voordelen om lid te worden van de bond. Zij verwachten niet dat de 
bond iets doet voor de club. 

 Het gaat nog niet zozeer om de bijdrage van € 10.45 per jaar maar om een principebesluit. 
 Men is bang dat de club ten onder gaat als we lid worden van de bond. 
 Men wil niet dat de SC opgeheven gaat worden, ligt een emotionele waarde aan ten 

grondslag. 
 Men denkt dat er leden gaan opstappen als ze verplicht worden lid te worden van de bond. 
 Er wordt gedacht dat de bond al het geld opstrijkt en er niets voor doet. 

Er komt een voorstel om een mail naar alle SC leden te sturen en vragen of ze vrijwillig lid willen 
worden. 

In stemming wordt gebracht of we de SC leden lid willen maken van de bond. 
Er zijn 4 machtigingen afgegeven: 2 voorstemmen en 2 tegenstemmen. 
Uiteindelijk zijn Er 11 stemmen voor en 17 stemmen tegen. Het voorstel wordt dus niet 
aangenomen 

4. Behandeling ingebrachte punten betreffende het onderwerp van deze ALV 
Er zijn geen ingebrachte agendapunten. 

5. Rondvraag 
Er komt een vraag of dit onderwerp volgend jaar weer terugkomt op de agenda, dit zal niet het 
geval zijn, tenzij er nieuwe ontwikkelingen zullen zijn. 
Maurits vraagt wat het voor ons als bestuur nu betekent dat het voorstel niet aangenomen wordt, 
omdat er veel werk en tijd in zit van de bestuursleden, hij heeft met gemende gevoelens gestemd. 
Maurice legt uit dat wij het voorstel zo uitvoerig mogelijk hebben proberen toe te lichten. 
 
6. Sluiting 
Maurice sluit om 21.50 uur de vergadering. 

 


